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V libereckém multikině Cinestar se v závěru minulého týdne uskutečnil seminář a diskuze na
téma Využitelnost recyklovaného odpadu v ČR a následovalo promítání dokumentárního filmu
Architekt odpadu. Úvodního slova se ujala  Jaroslava Janečková, vedoucí odboru zemědělství a
životního prostředí a Libereckého kraje a poté již následovala prezentace Martina Lochovského
(na snímku)ze společnosti

(menší
rozlišení)

Eko-kom, a.s. a promítnutí dokumentárního filmu Architekt odpadu.

„Celá akce se uskutečnila v  rámci  školního vzdělávacího projektu „Třídíme ve
škole“  organizovaného  společností  Envicon  s.r.o.,  ve  spolupráci  s  Libereckým
krajem, a pro studenty  středních škol  Libereckého kraje byla zdarma,“ uvedla
Jaroslava Janečková.

„Cílem bylo seznámit studenty s problematikou využitelnosti tříděného odpadu v praxi a poukázat na
extrémní přístup svérázného architekta Michaela Reynoldse, jeho týmu stavitelů z Nového Mexika a
jejich snahy uvést do společnosti radikálně odlišný způsob života,“ doplnil Martin Lochovský..

Promítání se uskutečnilo ve 2 sálech, celková účast byla cca 570 studentů a pedagogů.
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